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内容概要

　　《游走上海》包括了航空、上海虹桥国际机场、上海浦东国际机场、铁路、上海火车站、上海火
车南站、长途汽车、上海长途汽车客运总站、上海长途客运南站、出租车、汽车租赁、公交车、地铁
⋯⋯等等内容丰富。
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店上海锦江汤臣洲际大酒店博雅酒店瑞吉红塔大酒店紫金山大酒店中油日航大酒店喜来登由由酒店东
方滨江大酒店(国际会议中心)Parkview Hotel东怡大酒店隆德丰国际大酒店浦东假日酒店通贸大酒店由
由大酒店金桥大酒店上海银行家俱乐部卡玛瑜伽馆辉煌骑马场上海浦东射击俱乐部伊奴国际专业美容
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场东方集邮有限公司星光照相器材批发市场渝水堂调剂商店安国路旧货调剂商行雅德五十号餐厅海上
阿叔威斯汀钻石宴会厅滩外楼厉家莱东京和食歌朵意大利餐厅亨瑞啤酒餐厅月影铁板烧景观餐厅帝龙
海鲜舫老北京前门烤鸭让乔治西餐黄浦会陆唯轩天地一家海鸥饭店海鸥滨江餐厅金砣岛屋顶花园大酒
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商店王开摄影公司老介福商厦冠龙照相器材公司邵万生南货店朵云轩吴良材眼镜店真老大房食品蔡同
德药店张小泉刀剪店老凤祥银楼三阳南货店茂昌眼镜商店上海工艺美术品服务部淮海路旅游区城隍庙
旅游区四川路旅游区徐家汇旅游区郊区观旅游区
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章节摘录

插图：Shanghai South Railway Station was officially put into use on July 1st, 2006, covering an area of 60 hectares
together with the adjacent square. Looking like a flyingsaucer landing on the earth with an opened big umbrella in
the distance, the mainbuilding is the largest train station with round roof transmitting light. With a diameter of 278
meters and a height of 47 meters, the main building is especially charming when night falls, because its roof
transmits light and there are nopillars underneath. As a modern train station,  Shanghai South Railway Station
hasperfect facilities and excellent service. With a waiting hall of 30,000 square metershanghai South Railway Station
now has put 41 passenger train routes into use and gradually become an important railway traffic hub in Shanghai.
The official operation of Shanghai South Railway Station has attracted one-third more passengers than that of the
original railway station and facilitated the tourists and urban residents whotravel in the Yangtze River Delta area.
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编辑推荐

《游走上海》由中华地图学社出版。
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